

Title (en)
Packaging bolster and packing case incorporating the bolster.

Title (de)
Verpackungspolster und Kasten versehen mit dem Polster.

Title (fr)
Cale et caisse incorporant la cale.

Publication
EP 0526254 A1 19930203 (FR)

Application
EP 92307062 A 19920803

Priority
FR 9109856 A 19910802

Abstract (en)
The bolster for immobilising an object inside a packing case (5) is characterised in that it comprises fastening means (543), between the first (541) and second elements, which are capable of yielding when the said object is subjected to an acceleration in the direction of the first element, in order to partially absorb the energy thereof, and means forming a stop for the said object when the fastening means have yielded. A further subject of the invention is a packing case with flaps incorporating the said bolster. <IMAGE>

Abstract (fr)
La cale pour immobiliser un objet à l'intérieur d'une caisse (5) est caractérisée en ce qu'elle comprend des moyens d'attache (543), entre les premier (541) et deuxième éléments, susceptibles de céder lorsque ledit objet est soumis à une accélération dans la direction du premier élément, afin d'en absorber partiellement l'énergie, et des moyens formant butée pour ledit objet lorsque les moyens d'attache ont cédé. L'invention a également pour objet une caisse à rabats incorporant ladite cale. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 5/50

IPC 8 full level
B65D 5/50 (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 5/5014 (2013.01)

Citation (search report)
• [A] US 2578107 A 19511211 - THACKER BERNARD J, et al
• [A] NL 8602958 A 19880616 - JANNY VAREKAMP GEB VAN DER HOR
• [A] GB 1018407 A 19660126 - THEODOR HAUSER

Cited by
CN107922100A; DE10356077A1; DE10356077B4; DE102006029054A1; FR2883843A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0526254 A1 19930203; FR 2679873 A1 19930205; FR 2679873 B1 19931029

DOCDB simple family (application)
EP 92307062 A 19920803; FR 9109856 A 19910802